



Since 1981

芝加哥五天精華遊 CHICAGO 5 DAY TOUR

新行程



團號 CODE	出發日期 DEPARTURE	雙人房 TWIN	第三/四人 3RD/4TH PAX	單人房 SINGLE
ORD5	週一,二,四/MON,TUE,THU (1/1-12/31/2018)	\$480	\$355	\$720

行程特色 / HIGHLIGHTS :

- 暢遊歷史名城芝加哥，母親之路66號公路，哈雷摩托博物館，米勒啤酒廠，論壇莊園，海明威故居，日內瓦湖，黑手黨聚會特色餐
- Visit Chicago, The Mother Road, Route 66, Harley-Davidson Museum, Miller Brewing Company, Chicago Mafia, McCormick Estate, Lake Geneva, Exchequer Restaurant & Pub.

1 家園 - 芝加哥 HOMETOWN - CHICAGO

由原居地飛往芝加哥，國內航班在該航班行李提取處等候，國際航班在乘客出口處等候，與導遊會合後，帶到集合點。3:00pm之前到達集合點，免費送往Fashion Outlets自由購物。(團體免費接機：9:00AM-9:00PM，需要在機場等候其他航班旅客)

Hotel: Best Western O'Hare or similar.

Fly from home to Chicago. For passengers arriving with domestic flights, please wait at Baggage Claim area; for passengers taking International flight, please wait at the Exit doors after retrieving your luggage. Tour guide will lead you to the meeting point. For those guests who arrive at O'Hare meeting point before 3:00pm, you will receive an additional gift - free transportation to the Fashion Outlets of Chicago which features many shopping and dining options, there's no complimentary airport pickup and shopping option for Midway Airport arrival.

2 美國66號公路 ROUTE 66

清晨我們將前去66號公路的起點，一路向西瞭解這條被美國人親切地喚作母親之路的66號公路。來到Lou Mitchell's餐館享用早餐，被昵稱為66號公路第一站，餐館裡的裝飾保持了1949年建成時的原樣。餐後前往小鎮喬利埃特參觀老喬利埃特監獄公園，這裡是著名美劇《越獄》的拍攝地。之後前往66號公路的地標城市皮蒂亞克。我們將在本地政府工作人員的帶領下漫步小鎮，欣賞關於66號公路的壁畫；參觀名人堂及最豐富的藏品，皮蒂亞克汽車博物館，金飾博物館及學到如何製作金箔。

We will first visit the crossing of Adams Street and Michigan Avenue, which is the starting point of Route 66. Then we will have breakfast at Lou Mitchell's, also known as "the first stop on the Mother Road.". The restaurant has kept its original decoration since 1949 so you can feel Route 66's classic golden age. We will then stop at Joliet and visit the Old Joliet Prison Park where the famous TV series Prison Break was made. Afterwards, we will visit Pontiac, another important destination on Route 66. We will have a guided museum tour through which you can have a comprehensive understanding of the Mother Road. The Pontiac Oakland Automobile Museum (one of the world's greatest and most expansive collection of Pontiac) and the Museum of the Gilding Arts (store signs on Route 66 used to be made of gold! Here you



can also learn how to make gold leaf). We will go back to Chicago in the evening.

3 芝加哥市區遊 CHICAGO CITY TOUR

這裡是全美最佳建築典範城市，玉米大樓，川普大廈，威利斯塔，雕塑，城市園林-千禧公園，雲之門，巨城之鏡，白金漢噴泉，湖濱樂園，獨家參觀全國著名歷史地標芝加哥大劇院，百老匯《芝加哥》歌劇的起源，全球最頂級商業街之一的密西根大道，芝加哥藝術博物館、格蘭特公園、老水塔和密西根大道。要飽覽這世界名城，一定要登上芝加哥360的觀景台，一千英尺以上的高度，可俯瞰著密西根湖和雄偉的城市天際線，芝加哥以建築出名，芝加哥建築河遊船（冬天關閉）帶您在蜿蜒的芝加哥河穿過城市，悠閒中欣賞芝加哥的鱗次櫛比，風情萬種。

Chicago is a world's top architecture city with bold architectures, walk in the Millennium Park, a combination of stunning architecture, sculpture and landscape design located in the heart of downtown Chicago; you will see Cloud Gate, the impressive signature urban sculpture and one of the best public spaces that you can find on earth. Take a break at the Clarence Buckingham Memorial Fountain, one of the world's largest artificial fountains. Stroll around the Navy Pier, which is the most visited lakeshore park in central United States now. You will also take an exclusive tour of the Chicago Theatre, an exquisite French Baroque style theatre, Michigan Avenue, the Magnificent Mile, where the Art Institute of Chicago, Grant Park, the historical Chicago Water Tower, shopping malls. As the birthplace of skyscrapers, Chicago has a skyline bristling with skyscrapers. Chicago River flows backwards from Lake Michigan and is lined up with best architecture in town: the corn cob shaped Marina City buildings, Trump Tower, Willis Tower and etc. Take our river cruise to enjoy the beautiful urban view of Chicago that goes through the core of city. (The cruise will be closed in winter)

4 哈雷基地 - 日內瓦湖一日遊 MILWAUKEE LAKE GENEVA

首先來到哈雷摩托車的誕生地-密爾沃基，來到這裡，當然要去哈雷的博物館感受一下，收藏了哈雷各個時期的450輛摩托車，每一輛手工打造的機車都在傳達哈雷的精神。接著參觀威州的另一驕傲-米勒啤酒廠，您將親眼看到啤酒的生產過程，專業的導遊將帶您參觀其中的古跡並介紹酒廠的歷史和奇聞逸事，還可以免費品嚐米勒啤酒。午餐後，前往日內瓦湖，最早被原住民呢稱為大腳印，我們將有機會在湖邊漫步並搭乘本地很受歡迎的遊船（冬天關閉）欣賞湖邊綿延分佈的眾多形態各異、風情萬種的度假大屋。

In the morning towards Milwaukee, the largest city of Wisconsin State. Milwaukee is the birthplace of Harley-Davidson motorcycles, visit the Harley Davidson Museum that showcases the American legendary motorcycle brand by collection of 450 motorcycles. Then visit the historical brewery of the Miller Brewing Company, you can see where they come from. more importantly, you will end every tour with their famous ice-cold beer samples! Relax and enjoy your brew in the Bavarian-style Miller Inn or outdoor Beer Garden (seasonally). After lunch, go towards Lake Geneva, originally called "Big Foot" by the Indians, the area became a popular summer retreat with railroad access from Chicago, take a walk alongside the lake and take the popular Geneva Lake cruise (Cruise will be closed in winter).

5 芝加哥黑手黨論壇莊園 PROHIBITION, MCCORMICK TOUR

首先搭乘黑手黨遊覽車，參觀曾在20世紀有名的黑手黨教父阿爾·卡彭所統領的黑幫聚集的地方。然後前往橡樹園，海明威故居。下午我們將參觀芝加哥論壇時報原出版人Robert R. McCormick的莊園。來自有名的芝加哥McCormick家族，做了很多慈善事業，芝加哥會展中心，藝術博物花園等多地都得到其捐贈並以其命名，在領略這裡優美風景時，也可瞭解這位芝加哥歷史上的風雲人物和其對芝加哥帶來的影響。*如不參加黑手黨的遊覽車，也可以選擇參加芝加哥大學一個半小時的校園徒步游。

Leave for a famous Chicago prohibition bus tour. Guided bus tour will educate you on the full history of prohibition in 1920s and hear about American gangster who attains fame on prohibition era-Al Capone. On the trip, go back to the 20s and tasting intriguing cocktail made by professional bartenders in a famous bar where Al Caroline was back on time. After lunch, visit the majestic estate and ten-acre garden of late Cole-Robert R McCormick, a guided tour, will explore how Colonel McCormick lived here with his family from 1936-1955, and you will be immersed in McCormick's legacy of journalism, history, architecture, politics, first amendment issues patriotism and philanthropy. *If you are not attending the Mafia Tours, you may choose Chicago University Walking tour instead.

費用不包括 / FARE EXCLUDES

- ※ 不含機票、門票、餐膳及個人消費。
- ※ 司機與導遊的服務費，建議每人每天\$10。
- ※ Air Ticket, meals, attractions tickets.
- ※ Driver & tour guide's service fee at \$10 per person per day.

美國中部



美國亞洲旅行社
America Asia Travel Center
www.americaasia.com



- 蒙市 626-571-2988
- 阿凱迪亞 626-821-1986
- 羅蘭崗 626-810-4388
- 喜瑞都 562-402-2558
- 爾灣 949-559-0888
- 聖地牙哥 619-255-4806
- 夏威夷 808-333-5706

SOT# 1018680-10

關注美亞假期微信 獲取更多旅遊資訊與優惠

